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Питање постављено Агенцији за лијекове и медицинска средства БиХ -  „Да ли постоји 

могућност увођења великих паковања лијекова за пацијенте са хроничним болестима, а 

који примају терапију са есенцијалне листе лијекова?“ 
 


